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POSĖDŽIO PIRMININKAS:  

Paulius Liutika 
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Darbotvarkė: 

1. Laisvalaikio erdvė; 

2. Susitikimas su administracija; 

3. Registracija į kuratorius; 

4. Maisto aparatas MF; 

5. Rektorato informacija; 

6. KLP; 

7. Pirmakursių stovykla; 

8. Vicė pirmininkų susirinkimas; 

9. Kontrolės komisija; 

 

Svarstyta: Laisvalaikio erdve 

Nutarta:  

Netvarkoma, kadangi valytoja neturi kaip įeiti. Siūlyta patiems SA nariams reguliariai įleidinėti valytojas, 

vadinasi problema nėra išspręsta. Kiek galim tiek patys patvarkom. 
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Svarstyta: Susitikimas su administracija, dėl mašinų elementų (ME), anglų kalbos ir laisvo pasirinkimo 

modulių  

Nutarta:  

➢ Kilo nesutarimų dėl valandų kiekio; 

➢ Mūsų pozicija – paanalizuoti situaciją ir palaukt kitų metų. Gal ne ME, o visgi kitam moduliui skirt 

daugiau kreditų.  

➢ Antro laisvo pasirinkimo nenaikins, bet gal panaikins vieną iš anglų kalbos modulių.  

 

Svarstyta:  Registracija į kuratorius 

Nutarta: VAROM AIŠKU!!!  

Svarstyta: Maisto aparatas MF 

Nutarta: Siūloma lentyna su sumuštiniais ir pan. Reikia nusiskenuoti paimtą prekę ir susimokėti. Dabar 

vedamos derybos dėl kainos. 

 

Svarstyta:  Rektorato informacija 

Nutarta:  

➢ „Moodle“ – dėstytojai vengia naudotis, nes sistema automatiškai laikas nuo laiko trina kai kurią 

informaciją ir nesinori įkėlinėt iš naujo. 

➢ Integracinė savaitė – Su idėja buvo nesutikta posėdyje, visgi fundamentaliųjų mokslų fakultete yra 

paleidžiama bandomoji integracinės savaitės versiją. Jei pasiteisins, bus pradėta naudoti ir kitur.  SA 

MF vidiniame balsavime dauguma sutiko. 

➢ Bendrabučio keturi pirmieji aukštai bus renovuojami. Numatoma darbų pabaiga - rugsėjo pirmoji.  

➢ Linkmenų fabriko vieną pastatą griaus ir naudos plėtrai. 

➢ Projektas viešajam pirkimui dėl MF perkėlimo į Saulėtekio kompleksą buvo atmestas/grąžintas atgal 

tolimesniam redagavimui, kadangi trūko informacijos, buvo neužbaigtas. Šią arba kitą savaitę bus 

bandoma teikti papildytą.  

➢ M. Riomerio universiteto prisijungimas – procesas nevyksta. 

➢ AULA MAGNA sugedo vėdinimo sistema. 

 

Svarstyta: KLP (Kompetentingos lyderystės programa) 

Nutarta:  Nepamirštam vykdyti, kreipiamės jei norim išbandyti. 

 

Svarstyta: Pirmakursių („Fux‘ų“) stovykla 
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Nutarta:  

➢ Kadangi vis didesnė dalis registruojasi internetu, reikia keist kvietimo į stovyklą sistemą.  

➢ Sakė galėsim gauti stojančiųjų kontaktus. 

➢ Kaip pasiūlymas buvo pateiktas variantas siunčiant sveikinimo, jog buvai priimtas laišką,  pridėti dar 

vieną laišką su kvietimu registruotis į stovyklą. 

➢ Data: Rugpjūčio 11-13d. Kaina 40 €.  

➢ Reikia pagrindinio vadovo. Šiuo metu siūloma Gerdos kandidatūra. 

➢ Vadovai + virtuvė – Sandra, Audrius J, Karolis, Žaneta, Gintarė, Vaida, Ignas, Darius, Rytis, Emilija, 

Gerda, Vaidelis, Paulius; 

➢ Rokas ir Dainius siūlosi į virtuvę. 

➢ Nušaukimai pasitinkant iš išlydint bus tvarkingi.  

➢ Virtuvėje gali padėt ne tik atsakingi, bet ir fux‘ai (už bausmę bulves skusti pavyzdžiui); 

➢ Bonus taškai – sumuojam? Greičiausiai bus gražinta BONUS taškų sumavimo sistema. 

➢ Infiltruoti – Ignas savanoris.  

➢ Veiklos –dėliojamės bendruose susirinkimuose. 

➢ Tema turės atsispindėti visos stovyklos metu, o ne tik per soc., vakarą.  

Siūlymai: 

#Akademinės; 

#Pokemonai; 

#Cirkas; 

#Survival; 

#Černobilis; 

# Psichūškė 

# Kiti; 

Buvo sukurta apklausa grupėje. 

➢ Šiais metais nusiregimas užduočių metu bus pasirenkama galimybė už BONUS taškus.  

 

Svarstyta:  Vicė pirmininkų susirinkimas  

Nutarta:  

➢ Aptarė kuratorius, stovyklas. Bet nieko konkretaus.  

➢ Kuratorių apmokymuose bus paskaitos, simuliacijos, žaidimai.  

➢ Ieško vadovų kuratorių stovyklai.  
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Svarstyta:  Kontrolės komisija  

Nutarta:  Negauname rezultatų.   

  

 


